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1. ORC 2025 Eestis toimumise asukoht 

 
 

• On suurepärane võimalus, et Eestile pakutakse 
• 2025 ORC MMi. Vaja oleks ka Avamere Komisjoni arvamust toimumiskoha osas. 

 
• Kuna tähtaeg taotluse esitamiseks 4.september, siis kiire ja tagasiside paluti hiljemalt e-

kirja teel 24.08, osad liikmed hääletasid 

 
 

PÕHJENDUSED / ARGUMENDID liikmetelt e-kirja teel 
 

• Kuna Copa del Rey on Hispaania kuninga puhkuse järgi kindlatel kuupäevadel – 
2025.a on need kuupäeva 2-9. august 

• Eesti võiks pakkuda välja toreda jaanipäeva-aegse valge aja – supertore offari 
sõiduks (Jaanipäev ja Võidupäev jääks võistluste ajast välja, augustis): 

o Pre-Worlds – 20-22 juuni – BOW ja EST-FIN ORC Championship ) 
soomlastel on see muidugi täpselt jaanipäev 

o Worlds – 27 juuni – 5. juuli 
o Muhu Väina võiks siis teha alates 12.juuli 

• Alates aastast 2024 on ORC-l Green Booki järgi tiitlivõistlusel ka Class 0 – CDL 
väärtustega kuni 17.400 – see tähendab soovi saada sellesse gruppi TP52 ja 
sarnast tüüpi suured jahid. See tähendab kindlasti ka mitmeid merekonteinereid 
sadamas, tender-aluseid jm sarnast logistikat. 



• Nii purjetamise formaadi (pikk Offshore, lühirajad, ja 1-2 rannikusõitu) kui ka 
logistika seisukohalt räägib selle klassi kasuks Tallinn 

• Lennujaamast 15 min sadamasse ja hotelli jõudmine räägib Tallinna kasuks 
• Suvi ja Pärnu kõlavad kindlasti hästi kokku, aga ka majutuse mõttes tähendab see 

hinnalist, pingelist ja keerulist aega. 
• Kalevi Jahtklubi uus sadamahoone valmib 2024 – see avab sadamas hoopis uued 

võimalused ja näo. Ka staapelplatsi osa kasvab, mis võimaldaks ehk ka telgi tuua 
KJK sadamasse 

• Uue sadamahoone 2. korruse saaks kindlasti ka vastavalt vajadusele lahendada nii 
meedia, žürii, võistluskomitee kui ka toitlustamiseks/puhvetiks vms.   

• Räägitud sel teemal ka Aivar Tuulbergiga – tema kinnitas TOPi näol valmisolekut 
meid jälle toetama nii nagu ta seda 2021 tegi 

• Nii meedia rolli kui ka toetajate osas on Tallinn eelisseisus – ja see on vaata et 
kõige olulisem argument lõpuks 

• TALLINN on valitud Euroopa Spordipealinn 2025, mis ilmselt võimaldaks 
suuremaks rahaliseks koostööks 

• Potentsiaalseid suuremaid toetajad veel , kes eelistaks väljapaistvuse tõttu samuti 
Tallinat 

• Emotsionaalselt on 2015 olnud parim tiitlivõistlus, aga objektiivsetel põhjustel toetan 
Tallinnat 

• PÄRNU KJK on valmis igati ORC 2025 MM korraldama - Pärnu on kindlasti 
asukohana valmis ORC MM-i võõrustama ka aastal 2025. Oleme järgmise 2 aasta 
investeeringute plaani võtnud ka kuuenda ujuvkai lisamisega Alexela tankla poole ja 
see üritus annaks sellele plaanile ka hoogu juurde. Aga üldiselt oleks vaja esmalt 
see üritus koos saada Eestisse ja omavahel kokku leppida selle toimumise asukoht. 
Ei soovi konkureerimist ega hõõrumist klubide vahel ja topelt tööd. Meeskond on 
enamjaolt ju ikka sama olenemata ürituse asukohast. 

  
 

 
OTSUS:  

 
• Poolt 10 liiget Tallinnas KJK ja TOP , 1 poolthääl Pärnu KJK , 2 liiget ei hääletanud 

 
• Avamere Komisjon teeb ettepaneku EJL juhatusele , et ORC 2025 võistlus toimuks 

Tallinnas KJK ja TOP koostöös 
 
 

• ORC on valmis väljastama ka „Letter of Intenti“, et saaks alustada võimalike 
toetajatega läbirääkimisi enne ametlikku kinnitust. Ametlik kinnitus antakse ORC 
AGM novembris 
 

 

 
 
 


